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P r o t o k ó ł    Nr IV/19 

 

Sesji  Rady  Miejskiej  we  Wschowie 

w  dniu  31 stycznia 2019r. 

 

Przed rozpoczęciem sesji, radni uczcili minutą ciszy pamięć tragicznie zamordowanego 

Prezydenta Gdańska Pawła Adamowicza. 

 

Sesja Rady Miejskiej rozpoczęła się o godz. 10.00 w Urzędzie Miasta i Gminy we Wschowie. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Knaflewska-Walkowiak. 

Obsługa prawna – Radca Prawny Rafał Jedyński i Mateusz Kondracki. 

Z ogólnej liczby 21 radnych Rady Miejskiej we Wschowie obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było18 radnych. 

Nieobecni radni to: Pawłowska Jolanta, Maćkowiak Stefan i Piotr Wieland.  

W sesji udział wzięli: Burmistrz, Z-ca Burmistrza, Gł. Księgowy, pracownicy Urzędu, 

dyrektorzy szkół i przedszkoli, jednostek gminy, sołtysi. 

 

Ad. 1 

Obecnych 18 radnych.  

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak stwierdziła, że jest odpowiednie 

quorum do podejmowania uchwał.    

 

Ad.  2 

 Wnioski do porządku obrad.  

Przewodnicząca obrad wprowadziła autopoprawkę burmistrza do porządku obrad poprzez: 

wycofanie z porządku obrad punktu: 

5 ppkt 8 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/140/11 Rady Miejskiej we 

Wschowie z dnia 27.10.2011r. w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Wschowa. 

 

Porządek obrad IV sesji Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu III sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1. zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej we Wschowie na 2019r., 

2. zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej we Wschowie na 2019r., 

3. odwołania skarbnika gminy, 

4. powołania skarbnika gminy, 

5. powołania Rady Muzeum przy Muzeum Ziemi Wschowskiej we Wschowie, 

6. odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

7. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego oddania w najem 

lokalu użytkowego oraz pomieszczeń gospodarczych stanowiących własność gminy, 

8. zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2019 rok, 

9. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wschowa na lata 2019 – 2027. 

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad.  3. 

 Przyjęcie protokołu Nr III/18 sesji Rady Miejskiej. 
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Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak poinformowała, że protokół Sesji 

Rady Miejskiej został podpisany. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Ad.  4 

 Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym przedstawił 

burmistrz Konrad Antkowiak. 

Sprawozdanie radni otrzymali. Dyskusji nie było. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.  5 

 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku nr 35 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej we 

Wschowie na 2019r. 

 

Radny Piotr Buczek zgłosił wniosek formalny by w planie pracy Komisji Rolnictwa OŚ i PP 

dopisać zadanie o treści: 

"Przygotowanie programu "Czyste powietrze". 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Władysław Brzechwa poinformował, że tego typu 

zadanie jest w planie pracy Komisji. 

 

Wniosek radnego Buczka został poddany pod głosowanie. 

Głosami: 

za - 18, przeciw - 0 

wniosek został przyjęty. 

 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 18 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr IV/34/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  31 stycznia 2019r.  w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej we Wschowie na 2019r. 

   

2) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku nr 36  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej we Wschowie na rok 2019. 

 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska zgłosiła wniosek formalny o treści: 

- w miesiącu czerwcu dopisać: "Przygotowanie projektu Programu współpracy Gminy 

Wschowa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2020". 

Wniosek radnej K. Owoc-Kochańskiej został poddany pod głosowanie. 

Głosami: 

za - 18, przeciw - 0 

wniosek został przyjęty. 

 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 18 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr IV/35/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  31 stycznia 2019r.  w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej we Wschowie na 2019r. 

  

3) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 37 w sprawie odwołania skarbnika gminy. 

 

Radny Miłosz Czopek podziękował za bardzo dobrą pracę jako Skarbnika Pani Annie Benit. 

Radny Przemysław Gliński prosi o wyjaśnienie, czy Pani Skarbnik sama złożyła 

oświadczenie o odwołanie z funkcji. 
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Burmistrz Konrad Antkowiak potwierdził, że Pani Skarbnik ustnie takie oświadczenie 

złożyła. 

 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami:  

12 – za   (Baśczyn Franciszek, Brzechwa Władysław, Buczek Piotr, Drobnik Michał, Gliński 

Przemysław Knaflewska-Walkowiak Hanna, Kola Krzysztof, Kowalczyk Jacek, Nachaj 

Agnieszka, Sobczuk Tadeusz, Widera Wiesław, Ziemek Aleksander),   

3 – przeciw (Czopek Miłosz, Nikolin Helena, Stanek-Juśkiewicz Emanuela),   

3 – wstrzymujących się (Brambor Sabina, Owoc-Kochańska Katarzyna, Świątek Elwira),  

podjęto Uchwałę Nr IV/36/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  31 stycznia 2019r.  w 

sprawie odwołania skarbnika gminy. 

Burmistrz Konrad Antkowiak złożył podziękowanie za pracę dotychczasowej Pani Skarbnik.  

 

4) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 38 w sprawie powołania skarbnika gminy. 

 

Radna E.Stanek-Juśkiewicz prosi o informację nt. przyszłego Skarbnika Gminy. 

Burmistrz K.Antkowiak przedstawił przyszłego Skarbnika, jest to osoba, która pełniła już 

funkcję skarbnika gminy, spełnia wszystkie kryteria ustawowe, by taką funkcję pełnić. 

 

Pani Barbara Wesołowska - jest księgową od 30 lat, pełniła funkcję Gł. Księgowej w PZU i 

Urzędzie Skarbowym. 

 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami:  

13 – za (Baśczyn Franciszek, Brzechwa Władysław, Buczek Piotr, Drobnik Michał, Gliński 

Przemysław Knaflewska-Walkowiak Hanna, Kola Krzysztof, Kowalczyk Jacek, Nachaj 

Agnieszka, Owoc-Kochańska Katarzyna, Sobczuk Tadeusz, Widera Wiesław, Ziemek 

Aleksander),   

0 – przeciw,   

5 – wstrzymujących się (Brambor Sabina, Czopek Miłosz, Nikolin Helena, Stanek-Juśkiewicz 

Emanuela, Świątek Elwira),   

podjęto Uchwałę Nr IV/37/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  31 stycznia 2019r.  w 

sprawie powołania skarbnika gminy. 

 

5) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 39 w sprawie powołania Rady Muzeum przy Muzeum Ziemi Wschowskiej we 

Wschowie. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 18 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr IV/38/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  31 stycznia 2019r.  w 

sprawie powołania Rady Muzeum Ziemi Wschowskiej we Wschowie. 

 

6) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 40 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 18 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr IV/39/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  31 stycznia 2019r.  w 

sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
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7) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 41 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

oddania w najem lokalu użytkowego oraz pomieszczeń gospodarczych stanowiących 

własność gminy.  

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 18 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr IV/40/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  31 stycznia 2019r.  w 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego oddania w najem 

lokalu użytkowego oraz pomieszczeń gospodarczych stanowiących własność gminy.  

 

8) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 43 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2019r. 

 

Radny Miłosz Czopek - poprosił o przedstawienie zmian do uchwały budżetowej na 2019r. 

Gł. Księgowy - zgodnie z załączonym uzasadnieniem do projektu uchwały przedstawił 

zmiany do budżetu na 2019r. 

Są to przede wszystkim proponowane zmiany na wniosek dyrektora SP Nr 2, dyrektora OPS, 

sekretarza gminy oraz pracowników Urzędu. 

Radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz - zapytała, czy środki w kwocie 9 tys. zł.,  które 

przesuwa się (dot. pkt 7 do uzasadnienia) z zadania "Modernizacja pomieszczeń budynku 

Szkoły Podstawowej Nr 2 we Wschowie" na zadanie "Uporządkowanie gospodarki ściekowej 

w Konradowie i Kandlewie", są niezbędne. 

Wyjaśnienia dokonał Gł. Księgowy informując, że na dzień dzisiejszy na zadaniu dot. 

modernizacji SP 2 pozostają środki. 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska - prosi o podanie wysokości wolnych środków. 

Gł. Księgowy - jest to cały czas przeliczane i w związku z tym, wysokość wolnych środków 

na dzisiaj nie jest ustalona. 

  

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 18 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr IV/41/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  31 stycznia 2019r.  w 

sprawie  zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2019r. 

 

12)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 44 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Wschowa na lata 2019-2027. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami: 18 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr IV/42/19 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 31 stycznia  2019r.  w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Wschowa na lata 2019-2027. 

 

Ad. 6 

 Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 

Radny Tadeusz Sobczuk: 

- prosi o interwencję - przy Szkole Podstawowej Nr 2 jest przejście dla pieszych, jest tam 

również oświetlenie, które nie świeci, 

- odśnieżanie dróg - Spółka Komunalna Wschowa Sp. z o.o. nie sprostała zadaniu. 
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Radna Katarzyna Owoc-Kochańska prosi o: 

- zajęcie się tematem dotyczącym zwiększenia dotacji dla Muzeum Ziemi Wschowskiej, 

- spotkanie nt. podwyżki wynagrodzeń dla pracowników obsługi w placówkach oświatowych, 

- wnioskuje o szybkie rozstrzygnięcie konkursu na zadanie z zakresu kultury i edukacji, 

- zajęcie się tematem dot. oświaty - problem szkół wiejskich, 

- wnioskuje o pomoc dla mieszkańców, by mogli skorzystać z programu "czyste powietrze". 

 

Radny Wiesław Widera: 

- prosi o zwrócenie uwagi na zły stan przystanku - zatoczki w Łęgoniu, gdzie PKS, odbiera 

dzieci do szkoły, 

- prosi o interwencję w sprawie uzupełnienia oświetlenia w Przyczynie Górnej. 

 

Radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz: 

 - mieszkańcy ulicy Wieniawskiego proszą o wybudowanie drogi oraz proszą o zajęcie się 

złamaną lampą na tej drodze, 

- radna prosi o zamontowanie oświetlenia w Tylewicach 8G, 

- radna w trybie pilnym prosi o spotkanie radnych z burmistrzem nt. reformy w oświacie. 

 

Radna Helena Nikolin: 

- w Osowej Sieni przy sklepie Lewiatan, nie ma żadnego oznakowania przejścia dla pieszych, 

- firma z Osowej Sieni wygrała przetarg na wywóz odpadów z oczyszczalni ścieków we 

Wschowie, gdzie będzie wywozić? 

 

Radny Przemysław Gliński: 

- czy zapisane w budżecie gminy na 2019r. zadania z zakresu budżetu obywatelskiego zostały 

prawidłowo wybrane i czy można je realizować? 

- czy nie należy dopracować Regulaminu w sprawie Wschowskiego Budżetu 

Obywatelskiego? 

- kiedy rozstrzygnie się konkurs na zadania z zakresu Sportu? 

 

Radny Piotr Buczek - w BIP na stronie gminy, nie ma informacji nt. wybranych zadań dot. 

budżetu obywatelskiego. 

 

Radny Tadeusz Sobczuk: 

- co z projektem na budowę drogi w Tylewicach? 

 

Radny Miłosz Czopek: 

- czy ostatnio doszło do zmian organizacyjnych w Urzędzie oraz w jednostkach 

organizacyjnych gminy? 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytania udzielił Burmistrz Konrad Antkowiak w zakresie: 

- "Termomodernizacji ..." - jest zgoda na przedłużenie terminu do sierpnia br.  

Dzisiaj mija termin audytu tego zadania, o jego wynikach radni zostaną poinformowani. 

- w sprawie reformy oświaty - w ciągu miesiąca nie jesteśmy w stanie tego procesu 

przeprowadzić. Należy wypracować kompromis wszystkich środowisk. 

5 lutego br., burmistrz określił jako termin do dyspozycji i może spotkać się z radnymi. 

Jeśli chodzi o realizację projektów, programów kampanii wyborczej, to realizacja ich już się 

rozpoczęła, ale zdaniem burmistrza ma na to 5 lat obecnej kadencji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty Franciszek Baśczyn ustalił z radnymi, że 5 lutego o godz. 

14.00 w Sali Posiedzeń odbędzie się posiedzenie Komisji nt. reformy oświaty w Gminie 

Wschowa. 

Posiedzenia Komisji są otwarte i każdy może uczestniczyć w posiedzeniu Komisji, stwierdził 

przewodniczący. 
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Radca Prawny - zadania do budżetu obywatelskiego zostały wybrane, na dzisiaj nie ma 

podstaw do ich zmian. 

Raca Prawny poinformował również, że zaszły zmiany w Spółce Komunalnej, został 

zmieniony skład Rady Nadzorczej Spółki. 

Jeśli chodzi o realizację umowy dot. "Termomodernizacji..."o rozliczenie i dofinansowanie 

tego zadania, to groźba zwrotu dotacji została oddalona, termin realizacji zadania został 

przesunięty na sierpień tego roku, stwierdził Radca. 

 

Przewodnicząca obrad H.Knaflewska-Walkowiak poinformowała, że w m-cu wrześniu ub. 

roku radni otrzymali informację, że nie ma zagrożenia na terminowe zakończenie tej 

inwestycji. 

 

 

Ad.  7   

 

Zakończenie obrad. 

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca obrad podziękowała radnym  

i zebranym za udział w obradach i zamknęła IV Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

 

 

 

                                                                             Przewodniczący   

                        Rady Miejskiej we Wschowie 

    

                        Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Protokołowała: 

Maria Wilczak 


